
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 17. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 164
Vil ministeren kommentere artiklen ”Massiv stigning i sikkerhedsvagter, der mandsop-
dækker demente” (https://www.dr.dk/nyheder/regionale/syd/massiv-stigning-i-sikkerheds-
vagter-der-mandsopdaekker-demente), og herunder forholde sig til, om det efter ministe-
rens opfattelse er i overensstemmelse med magtanvendelsesreglerne, når sikkerheds-
vagter ifølge artiklen tager fat i og pacificerer plejehjemsbeboere, samt hvilke initiativer 
ministeren vil tage for at forhindre brud på magtanvendelsesreglerne på plejehjem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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